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Titel 
 
Geacht College, 
 
GroenLinks wil graag het volgende onder uw aandacht brengen. 
 
Op 15 maart jl. heb ik namens de fractie van GroenLinks Zwolle een aantal ambtelijke 
vragen gesteld over de (biologische) plaagbestrijding  in Zwolle, met name gericht op de 
Eikenprocessierups en Engerlingen. Dit omdat het zomerseizoen en daarmee het 
buiten/recreatie seizoen weer in aantocht is en GroenLinks zich afvroeg of er voor 
plekken waar veel eikenbomen staan en waar veel mensen buiten spelen (schoolpleinen) 
en recreëren, zoals bijvoorbeeld de Wythmenerplas, al voorzorgsmaatregelen genomen 
zijn. 

 

Uit de beantwoording op deze ambtelijke vragen op 21 maart jl. begreep ik dat er in 
Zwolle nog geen sprake is van een meerjaren visie of -beleidsplan gericht op het 
bestrijden van insectenplagen. Dat dit jaar een plan op hoofdlijnen, aangaande de 
bestrijding van plagen, in ontwikkeling is. Momenteel  worden er op een aantal locaties 
meerdere  biologische bestrijdingsmethodes uitgetest zoals aan de Zwartewaterallee 
waar een proef gedaan wordt met 40 meeskastjes om zo de mees als natuurlijke  
predator in te zetten. Daarnaast wordt er vooral gericht op correctief onderhoud zoals het 
wegzuigen  van EPR nesten. Ik begrijp hieruit dat er nog geen sprake is van 
voorzorgsmaatregelen in de ‘kwetsbare’ gebieden. 

In de Stentor van 1 mei 2019 wordt melding gemaakt van een alarm over de invasie van 
de processierups. Het kenniscentrum Eikenprocessierups (bioloog Arnold van Vliet van de 
Wageningen Universiteit) roept overheden en gezondheidsdiensten op te gaan 
samenwerken. Dit zelfde kenniscentrum roept  diverse partijen (gemeente, GGD, 
provincie etc.) bijeen om samen te bekijken hoe de bestrijding vorm kan krijgen. 

 
 
Vragen 
 
  
 
1. Is het college op de hoogte van dit EPR alarm en de oproep van het kenniscentrum om 
te gaan samenwerken? Indien ja, welke mening heeft het college over dit alarm? Zijn er 
al acties ondernomen, zo ja welke? 



2. Is het college voornemens de gemeente Zwolle te laten participeren met het 
kenniscentrum, nu het toch nog bezig is met de ontwikkeling van het beleid voor de 
langere termijn?  

3. Is het college voornemens om op de korte termijn/dit seizoen, nog aanvullende 
maatregelen te nemen om de EPR biologisch te bestrijden op druk bezochte locatie en 
daarmee de gezondheid risico’s voor de  mensen te verkleinen? Indien ja, wanneer 
kunnen we hierin een interventieplan verwachten?   

 

Ik zou het college, vanwege de ‘biologische klok’ van de eikenprocessierups, willen 
vragen deze vragen met spoed te beantwoorden en niet de gebruikelijke 6 weken te 
hanteren. 

 
Namens de fractie van GroenLinks, 
 

Eildert Noorda 

Anja Roelfs 

 

 
 
 
 


